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Hős Csaba János 

Bemutatkozás: 

Hős Csaba vagyok, a GPK egyetemi tanára ill. tudományos 
és nemzetközi ügyekért felelős dékánhelyettese. 1978-ban 
születtem Budapesten, az érettségi óta (29 éve) 
folyamatosan a BME közösségéhez tartozom: itt tanultam, 
majd az egyetem munkatársaként helyezkedtem el, és 
azóta is itt dolgozom. Nős vagyok, magyar-angol szakos 
tanár feleségemmel közösen négy leánygyermekünket 
neveljük dél-pesten.  

A Közalkalmzotti Tanács tagjaként az elmúlt több, mint tíz év során lehetőségem volt 
testközelből megismerni az intézmény működését minden szinten. 2021 májusa óta a KT 
elnökeként igyekeztem legjobb tudásom szerint szolgálni a BME munkavállalóit, 
különösen a fenntartóváltással járó kihívások közepette. 

Programnyilatkozat, célkitűzések 

A BME munkavállalóinak érdekeit véleményem szerint kölcsönös párbeszéddel, 
folyamatos belső egyeztetésekkel és a döntés-előkészítésben való aktív részvétellel 
tudja az Üzemi Tanács segíteni. Úgy érzem, az egyetem vezetésével – különösen Rektor 
úrral – az elmúlt hónapokban pozitív hangulatban tudtunk egyeztetéseket folytatni, még 
olyan ügyekben is, ahol véleménykülönbség merült fel. 

Különösen fontosnak tartom a szakszervezettel való folyamatos együttműködést (ahogy 
ezt a múltban is tettük), mivel a két szervezet hatékonyan kiegészíti egymást. Azonban az 
Üzemi Tanács munkája során fontos szem előtt tartanunk, hogy a két érdekképviselet 
profilja, feladatai és jogkörei eltérnek egymástól. 

Az elmúlt években sokat tanultam a nem oktató-kutató kollégák problémáiról, 
nehézségeikről és igényeikről, melyek gyökeresen eltérhetnek az oktatók problémáitól. 
Kifejezetten fontosnak tartom, hogy lebontsuk a falakat az egyes szervezeti egységek és 
munkakörök között, hiszen egyik oldal sem tud hatékonyan dolgozni a másik segítsége 
nélkül. Szorgalmazni fogom, hogy a választás eredményétől függetlenül minden 
szervezeti egységnek legyen legalább meghívott képviselője az Üzemi Tanácsban. 


